

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/348 4 月及 5 月份中央通告

(一) 復活節假期

4月17日(星期四)至4月28日(星期一)為復活節假期,學生毋須上課,請參閱校曆表。

(二) 中三全港性系統 (TSA)說話評估安排

為了解中三級學生的基本能力,以提升教與學的效能,本校按香港考試及評核局要求,於以下時間進行全港性系統中英文說話評估。

日期: 4月29日(星期二) 時間: 下午1:45-4:30

地點: 學校

詳情如下:

- 1. 香港考試及評核局隨機抽出本校 48 名中三級學生,其中 24 名學生參與中文說話評估, 其餘參與英文說話評估。
- 2. 被選中的同學必須參與評估。
- 3. 被選中的同學會由學校職員帶到指定課室進行評估,因此會缺席部份課節。
- 4. 全級學生當日必須帶備學生證/手冊及筆,參與評估 。
- 5. 若當日停課,說話評估將延期至5月6日(星期二)同一時間舉行。
- 6. 請家長提醒學生盡力及認真地參與評估,發揮所學。
- 7. 全港性系統紙筆評估將於 6 月 19 及 20 日舉行,稍後會另承通知。
- 8. 如有任何查詢,可致電 24611555 與張家榮助理校長或余靜雯老師聯絡。

(三) 星期四時間表

為配合課堂的需要,本校 4 月 30 日(星期三)的課堂將更改為星期四的課堂時間表,詳情可參閱校曆表。

(四) 勞動節假期

5月1日(星期四)為勞動節假期,學生毋須上課,請參閱校曆表。

(五) 佛誔假期

5月5日(星期一)為佛誕假期,學生毋須上課,請參閱校曆表。

(六) 有關黃色、紅色、黑色暴兩警告信號生效時及熱帶氣旋影響香港時的安排



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

根據教育局通告第 5/2022 號,請家長留意:

- 1. 若當局發出黃色暴雨警告信號,除教育局宣布停課外,所有學生均應照常上課。
- 2. 若當局在上午 5:30 至 6:00 前發出紅色或黑色暴雨警告信號,學校將會停課,學生毋 須回校,應留在家中。
- 3. 若當局在上午 6:00 至 8:00 前發出紅色或黑色暴雨警告信號,學校將會停課,未離家上學的學生應留在家中。學校會保持校舍開放,同時安排應急措施,並有足夠人手照顧抵達學校的學生,以確保他們的安全;已返抵學校的學生應留在校內,直至情況安全才回家,家長無需急於到校接子女回家。
- 4. 若在上課期間內發出紅色或黑色暴雨警告信號,學生將繼續上課,直至正常下課時間,並在情況安全下,學生方可回家。
- 5. 當天文台發出八號預警/八號或以上熱帶氣旋警告信號,教育局宣布學校停課後,學 生應留在家中,毋須回校。(詳細內容可參閱學生手冊第 12 頁)

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年四月十四日



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

> Parents Circular 2024-2025/348 General Notice: April and May

Dear Parents/Guardians,

Please note the following matters:

1. Easter Holiday

April 17th (Thursday) to April 28th (Monday) is the Easter holiday. Students do not need to attend classes. Please refer to the school calendar.

2. Form 3 Territory-wide System Assessment (TSA) Speaking Assessment Arrangement

To assess the basic abilities of Form 3 students and enhance the effectiveness of teaching and learning, our school will conduct a territory-wide oral assessment in both Chinese and English as required by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority at the following time:

Date: April 29th (Tuesday) Time: 1:45 PM - 4:30 PM Location: School premises

Details are as follows:

- (i) The Hong Kong Examinations and Assessment Authority will randomly select 48 Form 3 students from our school. Among them, 24 students will participate in the Chinese oral assessment, while the rest will participate in the English oral assessment.
- (ii) The selected students must participate in the assessment.
- (iii) Selected students will be escorted by school staff to designated classrooms for the assessment, and therefore will miss some class periods.
- (iv) All students must bring their student ID/cards and pens to participate in the assessment on that day.
- (v) In the event of a school closure on the scheduled day, the oral assessment will be rescheduled to May 6th (Tuesday) at the same time.
- (vi) Parents are kindly reminded to encourage students to participate in the assessment to the best of their abilities and take it seriously, showcasing what they have learned.
- (vii) The territory-wide written assessment will take place on June 19th and 20th. Further details will be communicated in due course.
- (viii)For any inquiries, please contact Assistant Principal Cheung Ka-wing or Ms. Yue Ching-man at 24611555.

3. Thursday Schedule Adjustment

In order to accommodate classroom requirements, the classes scheduled for April 30th will be adjusted to follow the timetable designated for Thursdays. Please refer to the school's official timetable for more details.

4. Labour Day Holiday

May 1st (Thursday) is Labour Day. Students do not need to attend classes. Please refer to the school calendar.

5. The Birthday of the Buddha Holiday

May 5th (Monday) is the Birthday of the Buddha Holiday. Students do not need to attend classes. Please refer to the school calendar.



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

6. Tropical Cyclones and Heavy Persistent Rain Arrangements for School

According to Education Bureau Circular No. 5/2022, parents are advised to note the following:

When Red or Black Rainstorm Warning Signal is issued:

- (i) From 5:30 am onwards and before 6:00 am:
- > Schools is to be suspended all day
- (ii) From 6:00 am onwards and before 8:00 am:
- > Students do not have to attend school that day
- > Students who have not left for school should stay home
- School will keep premises open and implement contingency measures to look after students who have arrived at school
- ➤ If students learn about the class suspension announcement on their way to school, they should decide whether to proceed with their journey to school taking into consideration the rain, road, slope or traffic conditions
- Students who have already arrived at school should remain in school until it is safe for them to return home
- Parents do not need to pick up their children from school immediately
- (iii)From 8:00 am onwards and before 10:30 am:
 - School will continue the lessons until the end of normal school hours and ought to ensure that conditions are safe before allowing students to return home
- (iv) When the Observatory issues a typhoon warning signal No. 8 or above, or a tropical cyclone warning signal of No. 8 is hoisted, and the Education Bureau announces the suspension of classes, students should stay at home and not return to school. (For more details, please refer to page 12 of the student handbook).

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal